
 
 

Skolebestyrelsesmøde den 16/6 2022  

kl. 18:00-20:30 i afdeling Vinderslev 
 

Spisning fra kl. 19:30-20:30 

Deltagere: 

Anders Ahrenfeldt, Britt Foged, Marianne Kristensen, Mie Riis, Nikolaj Majbækgaard, Vibeke 

Mikkelsen, Jan Axelsen, Marit Hughes, Dorte Vestergaard Christensen, Thomas Vestergaard 

Rasmussen & Kewin Hvidt Larsen 

Elevrepræsentanter: Amalie Riis og Marie Tind Ahrenfeldt 

 

 

Mødeleder: Anders Ahrenfeldt 

 

Referent: Thomas Vestergaard Rasmussen 
 

Afbud: Vibeke 
 

Dagsorden / Referat 
 

Generel orientering (Kl.18.00) 
 

• Ledelsen 

Kewin orienterede om: 

- 330 elever spillede samtidigt i skolehallen i Kjellerup i dag til ”kulturfest-

arrangement” i samarbejde med den Kreative skole - Satsningen med musiksamspil 

for 4. årgang fortsætter til næste skoleår på Trekløverskolen. 

 

- Skemaet er lagt og vi arbejder pt. med opgaveoversigter. 

 

- I uge 31 samles alle lærerne til kursus i ”App-writer” + systematik i arbejdet med 

elever der er udfordret fagligt el. socialt. 

 



 

- Kewin orienterede om nyansættelser + ledige stillinger – Dorte & Marianne deltager 

i ansættelsesudvalget på lærerstillingen til afd. Sjørslev. 

  

- Modtageklasser skal vi tilbyde på Trekløverskolen for Ukrainske børn fra august – 

sandsynligvis i Vinderslev for 3 el. 4 klasser a. 12 elever – Kewin arbejder på div. 

ansættelser med bistand fra skoleafd. 

 

Thomas orienterede om: 

Status på processen med at tilpasse fritidsdelene i afd. Sjørslev & Vinderslev med 

elevtallet - hvor vi i tidligere år har haft ca. 125 elever i hver afdeling og ifølge 

prognosetallene skal tænke 80 elever fra 2024 og fremefter. 

I Vinderslev er SFO og klub allerede smeltet sammen til et fritidstilbud & i Sjørslev 

er der en proces med personalet i fritidsdelen om til august 2022 med 94 elever i 

afd. at klub & SFO skal samles i en fritidsdel sammen med indskolingen. 

Normeringsmæssigt er der pga. tidligere års overskud pt. mulighed for 3 voksne på 

hver eftermiddag i henholdsvis Vinderslev & Sjørslev & 8 i afd. Kjellerup. 

 

• Hvad sker der på afdelingerne 

- Pædagogiske ledere: 

Thomas orienterede om at de 12 nye skolestartere i Sjørslev, som kommer fra 5 

børnehaver mødes på mandag d. 20. juni med Helle børnehaveklasseleder – Marit 

har i Vinderslev haft besøg af de 10 der begynder der til august.  

 

- Personalet 

Marit – Skolefest i afd. Vinderslev med markedsdags-tema. 

Dorte & Marit – I går d. 15. juni var der et fælles fyraftensmøde for forældrene i 

Vinderslev & Sjørslev om aldersintegreret holddeling i de 2 afdelinger for de 3 

yngste årgange. 

 

• Elevrådet 

- Har stået for skolefest for udskolingen i starten af juni – planlægningstiden var lidt 

knap, så de har i deres evaluering skrevet at fremadrettet skal lærerne bistå med 

rammen og div. praktiske ting, så elevrådet kan have fokus på indholdet. 

 

• Forældre 

- Intet nyt 

 

Princip (Kl.18.20) 

Formål: Lave princip om arbejdets fordeling mellem lærerne og andet 

pædagogisk personale 

 

Referat: 

- Kewin introducerede gruppearbejde om processen i Googledocs. 

 



Bilag 

Skabelon for princippet er lagt i GO, så der kan arbejdes i det på mødet. 

 

Økonomi (Kl.19.00) 

Formål: Skolens og kommunens samlede økonomi 

 

Referat: 

- Kewin orienterede SB om det udsendte bilag. 

- Pt. er der lagt budget efter at vi bruger bevillingen, men der er kommet en 

opfordring fra forvaltningen om at udvise tilbageholdenhed, da kommunen samlet 

set er udfordret af et mer-forbrug. 

- Elevrådet foreslog om de ældste elever i ydertimer kunne få fri og samtidigt få 

hjemmeopgaver i stedet for at skolen skal sætte vikar på. 

 

Bilag 

Udmelding ift. økonomisk situation 

 

Suppleanters deltagelse i møderne fremadrettet (Kl.19.20) 
 

Referat 

- SB besluttede at suppleanterne fremover bliver inviteret med til de kommende 

skolebestyrelsesmøder. 

 

Eventuelt (Kl.19.25) 

Formål 

 

Referat 

- Anders takkede for samarbejdet, da det var hans sidste møde som formand. 

- Elevrådet takkede ligeledes for samarbejdet, da de via det fælles elevråd har erfaret 

at andre elevråd ikke oplever det på samme måde. 

- På det første skolebestyrelsesmøde d. 17. august konstituerer de folkevalgte sig 

inden mødet + godkende mødeplan for skoleåret 2022-23. 

- Kewin undersøger om det fremover bliver via en tråd på Aula at dagsordenen 

udsendes fremfor på mail. 

 

Bilag 

Se nedenstående datoliste 



 

Sommerferieafslutning (Kl.19.30) 

Formål – hyggelig afslutning på året og denne skolebestyrelsesperiode. 

 



Kommende punkter 

•   

•   

•   

Kommende mødedatoer 
• Onsdag d. 17/8 

• Torsdag d. 15/9 

• Mandag d. 3/10 

• Tirsdag d. 8/11 

• Torsdag d. 8/12 

• Mandag d. 16/1 

• Torsdag d. 23/2 

• Tirsdag d. 21/3 

• Onsdag d. 26/4 

• Onsdag d. 24/5 

• Torsdag d. 15/6 

 


